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Selvityspyyntö Turun kaupungin toimenpiteistä sähköpotkulautojen aiheuttamien 
vaaratilanteiden minimoimiseksi  

 

  
Turun kaupungin vanhusneuvostolle ja vammaisneuvostolle on tullut yhteydenottoja, 
joissa on esitetty huolia sähköpotkulautojen aiheuttamien vaaratilanteiden takia. Lisäksi 
sähköpotkulautojen jättäminen keskelle kulkureittejä vaikeuttaa huomattavasti vanhusten 
ja vammaisten henkilöiden turvallista liikkumista. 
 
Jokaisella ihmisellä tulisi olla oikeus liikkua esteettömästi ja turvallisesti kevyen liikenteen 
väylillä.  
  
Sähköpotkulautojen nopeusrajoitus on edelleen liian kova; se saisi olla korkeintaan 10 
km/h, etenkin jos kävelijät kulkevat samalla reitillä. 
 
Esitämme sähköpotkulaudoille vastaavanlaista pysäköintiratkaisua kuin Föllareilla on. 
Tämä poistaisi esteettömyysongelman, joka on nyt ilmeinen sähköpotkulautojen lojuessa 
keskellä kulkuväyliä. 
 
Tiedossamme on, että Oslossa sähköpotkulautakäyttäytymistä on saatu siistittyä (ks. 
Turun Sanomien uutinen 8.11.2022).  
 
Haluamme kaupungilta selvitystä siitä, mihin toimenpiteisiin kaupunki on 
ryhtymässä/ryhtynyt yhteistyössä sähköpotkulautaoperaattorien kanssa 
sähköpotkulautojen aiheuttamien vaaratilanteiden minimoimiseksi Turun keskusta-
alueella.  
 
Pyydämme vastaustanne tähän selvityspyyntöön 20.1.2023 mennessä. 
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Turun kaupungin vanhusneuvoston ja vammaisneuvoston puolesta 
 
 
Marjut Aalto     Leila Häkkinen 
Vanhusneuvoston puheenjohtaja  Vammaisneuvoston puheenjohtaja 
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